

Bits & Pieces

A glimpse of what Heritage Resorts has been up to



 **HERITAGE
RESORTS**
BEL OMBRE • MAURITIUS

#07

News of the Month

HERITAGE LE CHÂTEAU AWARDED BY THE "WORLD LUXURY RESTAURANT AWARDS"



Celebrating lavish Mauritian elegance and "Art de vivre", Heritage Le Château is once again awarded for the sumptuous gourmet cuisine curated by two Michelin star Chef David Toutain, coupled with more than 300 wine references, a culinary experience showcased in the most outstanding décor, crafted as an initiatory journey through time.

The uniqueness at Heritage Le Château lies in the lingering journey through time inviting guests to explore an overnight "Chateau Life" in the private Suite set on the full first floor of the Chateau.

Congratulations to the dedicated professionals teaming up to craft the most unique guest journey, and instilling passion and magic throughout the experience.

HERITAGE RESORTS HOTELS HAVE THEIR OWN BOTTLING PLANT



It's a milestone to be celebrated : Heritage Resorts hotels have their own bottling plant.

The adventure started in 2013 when Heritage Awali Golf & Spa Resort decided to invest in its own production of water for catering in order to reduce its consumption of plastic bottles.

In 2016, the Management went further with the launching of a bottling plant for the production of water for the entire Heritage Awali site, which was extended in 2019 to other establishments in the estate, including Heritage C Beach Club and Heritage Le Telfair Golf & Wellness Resort.

Today, Heritage Resorts has reduced its consumption of plastic bottles by 140,000 per year and approximately 3.8 tonnes of plastic waste per year.

Heritage Resorts has also obtained Green Key accreditation for the 3rd consecutive year. It is a label in the field of environmental responsibility and sustainable management in the tourism sector.

Congratulations to this great initiative.

HERITAGE LE CHÂTEAU RÉCOMPENSÉ PAR LES "WORLD LUXURY RESTAURANT AWARDS"

Célébrant l'élégance et l'art de vivre à la mauricienne, Heritage Le Château est une fois de plus récompensé pour sa somptueuse cuisine gastronomique imaginée par le Chef doublement étoilé David Toutain et complétée par une sélection de plus de 300 références de vins. Une expérience culinaire d'exception largement plébiscitée et mise en scène dans un décor conçu comme un voyage initiatique dans le temps.

La singularité d'Heritage Le Château réside dans cette invitation à remonter le temps et à explorer au-delà de l'expérience gastronomique, « la belle vie de château » avec sa suite privée occupant l'étage complet du château.

Félicitations à l'équipe dévoué qui entre en scène chaque jour avec passion pour composer cette expérience unique et mémorable !

LES HÔTELS HERITAGE RESORTS DISPOSENT DE LEUR PROPRE USINE D'EMBOUTEILLAGE

Tout commence en 2013 quand Heritage Awali Golf & Spa Resort décide d'investir dans sa propre production d'eau destinée à la restauration dans le but de réduire sa consommation de bouteilles en plastique.

En 2016, la Direction décide d'ouvrir une usine d'embouteillage pour la production d'eau de l'ensemble du site d'Heritage Awali qui s'étend en 2019 aux autres établissements du domaine dont Heritage C Beach Club et Heritage Le Telfair Golf & Wellness Resort.

Aujourd'hui, Heritage Resorts a réduit sa consommation de bouteilles en plastique de 140,000 par an et d'environ 3,8 tonnes de déchets en plastique par an.

Heritage Resorts a aussi obtenu l'accréditation Green Key (Clef Verte) pour la 3e année consécutive. Il s'agit d'un label dans le domaine de la responsabilité environnementale et de la gestion durable au sein du secteur touristique.

Bravo pour cette belle initiative.

News of the Month



AN INTERNATIONAL KITESURFING COMPETITION WILL SOON BE HELD AT HERITAGE RESORTS

The GKA Kite World Cup Mauritius will be held from the 6th to the 15th of September on the public beach of the C Beach Club. It will gather kite surfers from all over the world to compete in two distinct disciplines: Kite-surf and freestyle.

To watch the video of the competition, please click on the link: <https://www.youtube.com/watch?v=8v55yAWDyl0>

UNE COMPÉTITION DE KITESURF INTERNATIONALE BIENTÔT À HERITAGE RESORTS

C'est du 6 au 15 septembre prochain sur la plage publique du C Beach Club que se déroulera la GKA Kite World Cup Mauritius qui réunira des kite surfers des quatre coins du monde pour s'affronter sur deux disciplines distinctes : Le kitesurf et le freestyle.

Vous pouvez visionner la vidéo de la compétition en cliquant sur ce lien : <https://www.youtube.com/watch?v=8v55yAWDyl0>

Events | Évènements

RECENT EVENTS ÉVÈNEMENTS RÉCENTS

- 26 JULY 2019
Takamaka Wine Pairing Dinner |
Heritage Le Château

FORTHCOMING EVENTS ÉVÈNEMENTS À VENIR

- 11 AUGUST 2019
Heritage Trail
- 6-15 SEPTEMBRE 2019
Mauritius Kite Surf World Cup at Heritage Bel Ombre
- 3-8 DECEMBER 2019
AfrAsia Bank Mauritius Open 2019

From the Blogs & Other Platforms

//BLOG//



HERITAGE RESORTS COMMITS TO A BETTER TOMORROW

Now more than ever, thinking about future generations is a priority for Heritage Resorts. Recycling, protecting our biodiversity, saving energy and partnering with NGOs are among the many strategic measures they have undertaken to realise their ambitions. We offer you a glimpse of how the Group is moving toward sustainable development!..... [READ MORE...](#)

HERITAGE RESORTS S'ENGAGE POUR DEMAIN

Penser aux générations futures est plus que jamais une priorité pour Heritage Resorts. Recyclage, protection de la biodiversité, économies d'énergie et partenariats avec des ONG font d'ailleurs partie des mesures stratégiques qui lui tiennent le plus à coeur. Voici, à travers quatre objectifs, ce qu'il faut savoir sur le développement durable au sein du groupe !... [LIRE PLUS...](#)

//YOUTUBE//



COUNTRY-STYLE LUNCH AT HERITAGE LE CHÂTEAU, BEL OMBRE, MAURITIUS

[WATCH VIDEO](#)

//CLIPPINGS - PRESS RELEASES//



GOOD HOUSEKEEPING | GOOD HOLIDAYS
YOGA IN THE SUN

[READ MORE](#)



EXPLORE NOU ZIL
LIVE A DREAM NIGHT AT HERITAGE LE CHÂTEAU
IN BEL-OMBRE, MAURITIUS

[READ MORE](#)

// SOCIAL MEDIA - FEATURED //

POSTS OF THE MONTH



[View Post](#)

[Like](#)



[View Post](#)

[Follow](#)



**HERITAGE
RESORTS**
BEL OMBRE • MAURITIUS

CONTACT

Candice Couacaud Yon

Manager - Communication & PR

E: candice.yon@vlh.mu

Julie Daruty

Communication Executive

E: julie.daruty@vlh.mu

Shailen Chuttoor

Manager - Digital Technology

E: shailen.chuttoor@vlh.mu

Roshnee Coomar

Digital & Web Coordinator

E: roshnee.doma@vlh.mu



www.heritageresorts.mu